
Z A P I S N I K 

sa 4. posebne  śednice drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2013. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, odrţane 30. i 31. oktobra i 20. novembra 

2013. godine 

 

 

  Śednica je poĉela 30. oktobra u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog sprijeĉenosti predśednika, predśedavali su, naizmjeniĉno, Ţeljko 

Šturanović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaniĉkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIĈKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

Koje programe je Vlada realizovala i realizuje u oblasti razvoja kulture, 

oĉuvanja i zaštite kulturno-istoriskog nasljeđa Crne Gore? 

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović.  

 

           2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalistiĉke narodne partije: 

         U skladu sa dosadašnjom praksom i ovo premijersko pitanje posvećujem 

rešavanju problema radnika širom Crne Gore a sve u skladu sa nesporno definisanim 

obavezama naše drţave; gospodine Đukanoviću, Vi ste bili premijer Vlade 27. 07. 

2005. godine, kada je taj Ugovor zamijenjen Ugovorom o poravnanju sa istim 

inostranim ugovornim partnerom; kvalitet jednog i drugog Ugovora najbolje dokazuju 

direktne posljedice njihove osmogodišnje primjene: KAP je bankrotirao; broj 

zaposlenih sveden je sa ranijih oko 2 500 na oko 7000, sredstva koje je angaţovala 

Vlada u KAP-u za vrijeme trajanja ovih Ugovora prelaze 400 miliona evra i, poslije 

svega, KAP duguje blizu 400 miliona evra; u vezi sa prethodnim, molim da meni i 

javnosi Crne Gore, a posebno ranijim i sadašnjim radnicima KAP-a odgovorite:1. Zbog 

ĉega Vlada nije realizovala ni jedan od Zakljuĉaka koje je Skupština  Crne Gore 

usvojila 29. 02. i 08. 06. 2012. godine i 30. 04. 2013. godine, a kojima je traţeno:  

a) da odmah raskine saradnju sa CEAK-om; b) da obezbijedi potpunu i nezavisnu 

reviziju dugova i ukupnog poslovanja KAP-a od dana njegove prodaje CEAK-u; c) da 
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obezbijedi izradu Studije dugoroĉne odrţivosti i razvoja aluminijske industrije u Crnoj 

Gori; 2. Zbog ĉega Vlada nije realizovala ni sopstveni Zakljuĉak koji je usvojen na 

sjednici Vlade od 16. 05. 2013. godine, kojim je utvrđena obaveza da se do 01. 10. 

2013. godine izradi Strategija dugoroĉne odrţivosti i razvoja aluminijske industrije u 

Crnoj Gori i da li to znaĉi da Vlada nema nikakvog stava u pogledu budućnosti KAP-a i 

njegove vrijednosti; 3. Kada će Vlada izvršiti obećanje ministra ekonomije, dato 

ovlašćenom predstavniku doskorašnjih radnika KAP-a (nih oko 350) koji su prihvatili 

da odu u penziju nakon usvajanja izmjena i dopuna Zakona o PIO, u vezi isplate 

otpremnine tim radnicima KAP-a koji su stekli pravo na penziju, kada će im 

otpremnine biti isplaćene i u kolikom iznosu precizno, kao i da li ćete, za sluĉaj da 

dođe do likvidacije KAP-a, na isti naĉin postupiti i prema ostalim radnicima KAP-a; 

kada govorimo o ostvarivanju makar i prava zaposlenih odnosno bivših zaposlenih, 

pitam Vas da li ste primjenili svoj ranije javno saopšteni stav da drţava Crna Gora 

ima obavezu da obezbijedi izvršenje pravosnaţne i izvršne presude od prije oko 7 

godina, kojom je naloţena isplata neisplaćenih zarada za oko 1000 bivših radnika 

Radoja Dakića; takođe ovom prilikom od vas traţim odgovor, šta će Vlada Crne Gore 

uraditi u dijelu regulisanja nespornih obaveza drţave Crne Gore prema svim 

zaposlenima koji se nalaze u istoj ili sliĉnoj situaciji kao radnici KAP-a; radi se između 

ostalih o zaposlenima u: Autoprevozno - Nikšić, Boksiti - Nikšić, Obod - Cetinje, Gornji 

Ibar - Roţaje, Radoje Dakić - Podgorica, kao i više privatizovanih preduzeća iz Bijelog 

Polja? 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

   3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśjednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

            Generalni sekretar NATO, Anders Fog Rasmusen je prilikom nedavnog susreta 

sa predsjednikom Vujanovićem rekao da „Integracija Crne Gore u NATO moţe biti dug 

proces, ali je vaţno zadrţati dinamiku reformi, ĉak i u vremenima ekonomskih 

poteškoća. Zato Crnu Goru ohrabrujemo da nastavi da rješava izazove koje smo 

zajedno identifikovali u Akcionom planu za ĉlanstvo: jaĉanje vladavine prava, borba 

protiv korupcije i organizovanog kriminala, pronalaţenje sredstava za modernizaciju 

crnogorskih oruţanih snaga, ukazivanje vašoj javnosti na vaţnost evroatlanskih 

integracija“. Pridruţivanje Alijansi je jedan od strateških prioriteta svih vlada nakon 

obnavljanja nezavisnosti. Međutim, sve je ĉešći utisak da na tom planu stvari ne idu 

dinamikom kojom se moglo i oĉekivalo. Kako Vi i Vaša Vlada vidite, ocjenjujete 

sadašnje stanje i perspektive u procesu pridruţivanja, a posebno, kako vidite 

dosadašnje napore i rezultate, koji do sada oĉigledno nijesu bili dovoljni. I što Vlada 
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namjerava dalje ĉiniti u rješavanju problema u ove ĉetiri oblasti, koje je generalni 

sekretar NATO istakao kao kljuĉne za dalji napredak?  

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         4.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora: 

         Da li ćete utvrditi politiĉku odgovornost za aferu „Snimak“, ĉiji su akteri između 

ostalih i ĉlanovi Vaše Vlade? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi. 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

        5. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija (FORCA, 

DP) HGI i LPCG: 

        Zašto se ne primjenjuje zakon o Prijestonici Cetinju, koji je usvojen 2008. godine 

ili se parcijalno primjenjuje, naroĉito u dijelu obaveze Vlade da odredi da sjedišta 

pojedinih ministarstava, drugih organa uprave i javnih ustanova ĉiji je ona osnivaĉ 

budu u Prijestonici?  

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

       6. Poslanik ALMER KALAĈ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjaĉke stranke: 

       Zašto u fabrici „Gornji Ibar“ Roţaje, ni nakon 10 godina od pokretanja steĉaja, taj 

postupak nije okonĉan? 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi. 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Almer Kalaĉ, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

 

*  *  * 

 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavila u 14 sati i 45 minuta. 

 

 



4 
 

    Poslaniĉka pitanja postavili su: 

 

          Potpredśedniku Vlade za politiĉki sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i      

ministru pravde  

 

1. Poslanica SNEŢANA JONICA 

          Da li je Vlada Crne Gore uradila Analizu poštovanja naĉela efektivnosti 

(djelotvornosti), konzistentnosti, odgovornosti, transparentnosti, neophodnosti i 

ekonomiĉnosti prilikom izrade, predlaganja, usvajanja i primjene propisa; ukoliko 

jeste, kada je ta Analiza urađena i kakvi su njeni pokazatelji pojedinaĉno za svako 

naĉelo. Ukoliko postoji traţim da mi se dostavi tekst navedene analize. Ukoliko nije 

rađena ovakva analiza, zašto nije urađena; da li ste zadovoljni kvalitetom primjene 

propisa u Crnoj Gori; šta se desilo sa realizacijom Strategije regulatorne reforme; 

savjet za regulatornu reformu i unapređenje poslovnog ambijenta je, na sjednici 

odrţanoj 04. decembra 2009. godine donio Odluku o formiranju operativnog tima 

koji je zatim pripremio, a Savjet usvojio Politiku sprovođenja giljotine. Traţim da mi 

dostavite Odluku o formiranju operativnog tima, i ukoliko je bilo izmjena sve njene 

izmjene, kao i sve izvještaje o realizaciji preuzetih aktivnosti koje je navedeni 

Operativni tim dostavio Savjetu, od dana njegovog formiranja do dana postavljanja 

ovog pitanja. 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politiĉki sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Sneţana Jonica je 

komentarisala odgovor.  

 

2. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

    Da li je prema vašim informacijama pokrenut kriviĉni postupak prema 

odgovornim licima zbog kako navode radnici „Oboda“nezakonite rasprodaje imovine 

ovog preduzeća i njenog „krĉmljenja“. 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politiĉki sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor.  

 

          Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

  U kojoj fazi se nalaze pregovori sa kompanijom „Global Ports“ nakon 

sprovedene tenderske procedure za privatizaciju „Kontejnerski terminali i generalni 

tereti“ a.d., koji su najznaĉajniji događaji vezani za pedmetnu privatizaciju obiljeţili 



5 
 

posttenderski period, i da li su Vlada Crne Gore i tenderska komisija zaštitili drţavne 

interese i interese. 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

1) Koje aktivnosti Vlada sprovodi u cilju privatizacije NIP Pobjede AD i Novog  

Duvanskog kombinata AD? 

          Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Mladen Bojanić je 

komentarisao odgovor. 

2) Koje aktivnosti Vlada sprovodi u cilju naplate poreskog duga od Elektroprivrede 

AD? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Mladen Bojanić je 

komentarisao odgovor. 

 

        Ministru finansija: 

 

1. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

U Izvještaju o radu Drţavne Komisije za kontrolu postupaka javnih nabavki za 

2012. godinu, konstatovano je da naruĉioci javnih nabavki ĉine bitne povrede 

Zakona u postupku javnih nabavki koje su od uticaja na zakonitost sprovedenih 

radnji i donijetih odluka. Takođe je iskazana zabrinutost što se u periodu od 02. 04.- 

do 01. 12. 2012. godine nije sprovelo 15 rješenja Drţavne Komisije od strane osam 

naruĉilaca. Podaci da 45% javnih nabavki preko 500.000 eura nijesu sprovedeni u 

skladu sa Zakonom, kao i da 45 naruĉilaca nije dostavilo Izvještaj o sprovedenim 

javnim nabavkama u zakonski predviđenom roku ukazuje na elemente 

organizovanog kriminala i korupcije. Stoga pitam: ko su naruĉioci koji nijesu 

ispoštovali rješenja Drţavne Komisije za kontrolu javnih nabavki i zakonski rok za 

dostavu Izvještaja o sprovedenim javnim nabavkama; da li je shodno zakljuĉcima 

Vlade od 14. 03. 2013. godine utvrđena odgovornost naruĉilaca koji krše Zakon; da li 

isti snose odgovarajuće sankcije nezakonitog postupanja; koje mjere Ministarstvo 
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finansija namjerava da preuzme kako bi se poboljšao Zakon o javnim nabavkama, 

posebno u oblasti nadzora, hitnosti i odgovornosti svih koji ovako drastiĉno krše 

Zakon o javnim nabavkama? 

           Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Radoje Ţugić, ministar finansija, a 

Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik MIĆO ORLANDIĆ 

Praksa je pokazala da je implementacija Zakona o igrama na sreću dovela do 

brojnih problema, da li smatrate da treba preispitati adekvatnost zakona i izmijeniti 

ga kako bi se stanje u ovoj oblasti poboljšalo? 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Radoje Ţugić, ministar finansija, a Mićo 

Orlandić je komentarisao odgovor. 

*  *  * 

      Śednica je prekinuta u 16 sati i 10 minuta, a nastavila u 16 sati i 15 minuta. 

 

       Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanica DRAGINjA VUKSANOVIĆ 

   Koje radnje je Ministarstvo ekonomije preduzelo povodom ispunjenja obaveze o 

donošenju podzakonskih akata u cilju pune implementacije Zakona o dopunama 

Zakona o drţavnim i drugim praznicima? 

        Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

   Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Draginja Vuksanović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

Kako objašnjavate već uveliko alarmantne demografske pokazatelje, koji nam 

predoĉavaju da veliki dio prevashodno mladih ljudi napušta svoja dosadašnja 

prebivališta u potrazi za egzistencijom; s obzirom da je formirano Ministarstvo za 

regionalni razvoj, interesuje me šta je konkretno urađeno u normativnom i 

praktiĉnom dijelu, po pitanju poboljšanja regionalnog razvoja Crne Gore u 

prethodnom periodu? 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Srđan Milić je komentarisao odgovor. 
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3. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

Da li je ministarstvo ekonomije dalo bilo koje preporuke Savjetu za privatizaciju u 

vezi sa situacijom u kojima se nalaze privatizovani djelovi Ulcinjske Rivijere (hoteli 

Galeb, Lido) i AD Solana Bajo Sekulić u steĉaju; da li smatrate da u nekim 

sluĉajevima drţava treba da vrati vlasništvo nad ovim privrednim subjektima koji od 

njihove rasprodaje nisu ništa vratili društvu, tj. nisu ostvarili osnovni cilj privatizacije, 

a to je efikasnije upravljanje resursima, ostvarivanje boljeg poslovnog rezultata i rast 

broja zaposlenih. 

        Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da su na redu poslaniĉka pitanja 

postavljena ministru Branimiru Gvozdenoviću, ali je ministar na sluţbenom putu i 

predloţio da na poslaniĉka pitanja ministru odrţivog razvoja i turizma odgovore Zoran 

Tomić, sekretar Ministarstva, Siniša Stanković, pomoćnik mistra, Ţeljka Radak - 

Kukaviĉić, pomoćnica ministra i Sanja Lješković - Mitrović pomoćnica ministra.    

       Proceduralnu intervenciju koristili  su poslanici mr Aleksandar Damjanović, 

Dţavid Šabović i Rešid Adrović i obavjestili da ne prihvataju  da na poslaniĉka pitanja 

ministru odrţivog razvoja i turizma odgovore daju pomoćnici, već iskljućivo zahtjevaju 

da dobiju odgovor od Branimira Gvozdenovića, ministra odrţivog razvoja i turizma. 

 

*  *  * 

 

 

       Śednica je prekinuta u 16 sati i 50 minuta, a nastavljena śutradan 31. oktobra 

u 10 sati i 15 minuta.   

       Nastavljeno je sa postavljanjem poslaniĉkih pitanja. 

 

      Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

      Da li će Ministarstvo unutrašnjih poslova pokrenuti istragu posle izreĉenih 

pravosnaţnih presuda u kojima je svih 11 optuţenih za kupovinu liĉnih karata u 

Herceg Novom, na lokalnim izborima 07. 04. 2012. godine, proglašeno krivim i 

osuđeno na zakonske kazne; u toku procesa optuţeni su iznijeli tvrdnje da su to radili 

u korist Demokratske partije socijalista i da se provjera podobnosti liĉnih karata i 

finansiranja ovog protivzakonitog djela vršilo u Nikšiću. Sud je njihove izjave ocjenio 
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istinitim što se u presudi jasno kaţe i na osnovu toga ih proglasio krivim. Obaveza 

drţavnih organa, Ministarstva unutrašnjih poslova i Tuţilaštva, je da povodom ove 

presude izvršiocima kriviĉnog djela otvori istragu i protiv Demokratske partije 

socijalista koju su optuţeni naveli kao inspiratora. S obzirom da se ovdje radi o 

kriviĉnom djelu gdje je povezano više lica i organizacija, a finansiranje je 

obezbijeđeno najvjerovatnije od strane organizovanog kriminala od vitalnog je 

znaĉaja za drţavu Crnu Goru da se pokrene istraga protiv poĉinilaca ovog teškog 

kriviĉnog djela; od Ministarstva unutrašnjih poslova traţim da ukoliko se to pokaţe 

potrebnim, obezbijedi status zaštićenog svjedoka ili svjedoka saradnika za kupovinu 

liĉnih karata na lokalnim izborima u Herceg Novom odrţanim 07. 04. 2012. godine.  

        Odgovor traţi u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica SNEŢANA JONICA 

Da li smatrate da sve lokalne samouprave u Crnoj Gori sopstvene poslove vrše u 

skladu sa potrebama i interesima lokalnog stanovništva; da li ste zadovoljni nivoom 

transparentnosti rada i kvalitetom usluga koje se pruţaju građanima u lokalnim 

samoupravama; kako komentarišete ĉinjenicu da se u velikom broju lokalnih 

samouprava prije raspisivanja tendera zna ko će dobiti posao, a prije donošenja (ĉak 

i) kriterijuma za raspodjelu stanova ko će dobiti stan. Da li je Uprava policije u 

periodu od 03. decembra 2012. godine do dana postavljanja ovog pitanja vršila 

„operativne radnje“ u cilju spreĉavanja vršenja i otkrivanja kriviĉnih djela i prekršaja 

u nekoj lokalnoj samoupravi u Crnoj Gori i u nekoj podruĉnoj jedinici Uprave za 

nekretnine Crne Gore. Ukoliko jeste, o kojim lokalnim samoupravama i podruĉnim 

jedinicama Uprave za nekretnine se radi i kakav je ishod. 

      Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Sneţana Jonica je komentarisala odgovor. Proceduralnu intervenciju 

koristio je poslanik Srđan Milić. 

 

3. Poslanik dr IZET BRALIĆ 

1) Od strane većeg broja roţajskih autoprevoznika sam upoznat da na putevima 

širom Crne Gore uzima maha praksa neprimjerenog kaţnjavanja od strane 

saobraćajne policije. Ta pojava je postajala i ranije ali je izraţenija od kada su 

registarske tablice RO. Naroĉito je ta pojava izraţena na putevima Berana i Nikšića. 

Šta će ministarstvo preduzeti ukoliko se statistiĉkim pregledom utvrdi da su ovi 

navodi taĉni? 
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         Odgovor traţi u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Izet Bralić je komentarisao odgovor. 

2) Skupština Crne Gore usvojila je izmjene i dopune Zakona o unutrašnjim 

poslovima kojima se predviđa da policijski sluţbenici prijavljuju imovinu. Da li je MUP 

donio podzakonska akta kojima se detaljnije reguliše ovo pitanje i na koji naĉin ste 

obezbijedili primjenu propisa kako oni ne bi ostali mrtvo slovo na papiru? 

         Odgovor traţi u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Izet Bralić je komentarisao odgovor. 

 

        Predśedavajući Ţeljko Šturanović je obavjestio da je ministru unutrašnjih 

poslova postavio dva pitanja i poslanik Rifat Rastoder ali je opravdano odsutan da 

pitanja postavi i usmeno. 

 

        Ministru odbrane: 

 

1. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

   Da li je taĉno da je na sastanku Sjevero-atlanskog saveza na nivou ministara, 

potvrđena spremnost Crne Gore, o daljem angaţmanu crnogorskih vojnika u saradnji 

sa NATO paktom u Avganistanu, i u 2014. godini, bez obzira na to što je 2014. 

godina takozvana tranzitna godina kada će većina NATO trupa napustiti Avganistan? 

        Odgovor traţi u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dala je dr Milica Pejanović Đurišić, ministar 

odbrane, a Vasilije Lalošević je komentarisao odgovor. 

 

       Ministru rada i socijalnog staranja: 

     

1. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

  Koliko je broj nezaposlenih lica u Crnoj Gori po poslednjim podacima Zavoda za  

zapošljavanje Crne Gore, posebno mladih do 30 godina sa stećenim visokim 

obrazovanjem; da li postoji precizna baza podataka o broju lica koja su završila 

pripravniĉki staţ u Crnoj Gori, a nijesu radno angaţovana; koliko je iz Budţeta 

opredijeljeno finansijskih sredstava u 2013. godini i koliko se planira za 2014. 

godinu; koliko je pripravnika nakon programa struĉnog osposobljavanja od 9 mjeseci 

nastavilo rad, posebno u drţavnim institucijama i preduzećima koja su u većinskom 

vlasništvu drţave; da li su sva lica sa steĉenim visokim obrazovanjem tokom 9 
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mjeseci struĉnog osposobljavanja struĉno obrazovana po programu koji obezbeđuje 

sticanje znanja; koliko je visokoškolaca nakon završenog devetomjeseĉnog struĉnog 

usavršavanja angaţovano ili će ubrzo biti angaţovano da volontira u drţavnim 

organima, organima drţavne uprave, agencijama, javnim preduzećima i ustanovama 

sa većinskim vlasništvom drţavnog kapitala? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanica DRAGINjA VUKSANOVIĆ  

Kakav je stav Ministarstva rada i socijalnog staranja povodom najave Unije 

poslodavaca da će pokrenuti inicijativu za izmjenu Zakona o radu, kako bi se period 

na koji će poslodavci moći da zapošljavaju radnike na određeno vrijeme produţio? 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Draginja Vuksanović je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

Da li će, i koje mjere će preduzeti Ministarstvo rada i socijalnog staranja u cilju 

poboljšanja materijalnog poloţaja - povećanja novĉanih naknada, za blizu 10 hiljada 

korisnika prava iz socijalnog osiguranja od nezaposlenosti, kao i rješavanja ovih dana 

ispostavljenih zahtjeva invalida rada koji se nalaze na evidenciji Zavoda za 

zapošljavanje Crne Gore? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Neven Gošović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Kada će Fati Ćosović iz Roţaja biti omogućeno ostvarivanje prava na isplatu 

naknade za tuđu njegu i pomoć, i da li ste već naloţili mjere koje će omogućiti 

ostvarivanje tog prava u skladu sa zakonom? 

        mr Predrag Bošković, ministar rada i socijalnog staranja odgovorio je na 

dopunsko pitanje. 

 

4. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

Za koliko radnika „Oboda“ je Vlada isplatila otpremnine u fiksnom dijelu iznosa 

od 1950,00 eura; za koliko radnika „Oboda“ je Vlada isplatila otpremnine u fiksnom 

dijelu iznosa od 1926,00 eura i dijela vezanog za godine radnog staţa u iznosu od 

500,00 eura za svaku godinu radnog staţa; ako su razliĉito isplaćivane otpremnine 
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radnicima, šta je razlog; da li je radnicima „Oboda“ koji su protestovali na Cetinju 

ispred rezidencije Predsjednika 2008. godine zbog isplaćivanja samo fiksnog dijela 

otpremnina u iznosu od 1950,00 eura isplaćen dodatni dio sredstava; ako jeste 

koliki je to iznos, ko je sredstva uplatio, kome su uplaćena, kome su podijeljena i po 

kojim kriterijumima; da li je Vlada ispunila svoje obaveze prema radnicima „Oboda“; 

da li su radnici „Oboda“ shodno sporazumima o poravnanju obaveza iz radnog 

odnosa, uplaćeni doprinosi do 2008. godine; ako jesu u kojem su obimu plaćeni, 

taĉnije da li su uplaćeni shodno primanjima radnika, što bi bilo zakonito ili na 

drugaĉiji naĉin i za koji period? 

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik REŠID ADROVIĆ 

          Zašto do sada nije došlo do poćetka realizacije Budţetom opredijeljenih 

sredstava za sanaciju regionalnog puta Berane-Trpezi-Kalaće-Roţaje? 

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Rešid Adrović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

Savjet za privatizaciju i kapitalne objekte donio je odluku o raskidanju Ugovora 

o privatizaciji Barske marine. S obzirom da je pokrenut likvidacioni postupak protiv 

„Latvias-Krajbanka“ iz razloga što ona nije u mogućnosti da izvršava ugovorne 

obaveze, automatski je pokrenut postupak za raskid Ugovora o koncesiji sa istom, o 

gazdovanju Barskom marinom. Kakva je dalja sudbina ove kompanije i da li će biti 

raspisan novi tender? 

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Vasilije Lalošević je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik GORAN TUPONjA  

Da li je opredijeljenost Vlade da da prednost gradnji autoputa u odnosu na 

gradnju brze ceste Bar-Boljare proistekla iz uporedne analize koja je urađena za njih; 

da li ta analiza nedvosmislenim ekonomskim i drugim parametrima opredjeljuje Crnu 

Goru za gradnju autoputa, a ne za gradnju brze ceste; Koji su to parametri?  
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         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

Šta je sa zapoĉetim putem Cetinje - Ĉevo - Nikšić i u kojoj je fazi, jer je za 

Prijestonicu Cetinje od velikog znaĉaja? 

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik ALMER KALAĈ 

Zašto je I faza obilaznice oko Roţaja ugovorena više puta, ali je i dalje 

nedovršena i nije izvršen tehniĉki prijem tog infrastrukturnog objekta?  

 Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Almer Kalaĉ je komentarisao odgovor. 

 

Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

Da li Vlada konaĉno ima namjeru da ozbiljno i odgovorno preispita dosadašnje 

aktivnosti vezane za nastupanje štetnih posljedica zbog naĉina i uslova pod kojim je 

prodata imovina Duvanskog kombinata Podgorica - AD u steĉaju Preduzeću 

„Zetagradnja“, ukljućujući i ugovoreni naĉin plaćanja kupoprodajne cijene, kojim je, 

pored ostalog, predvišeno: - da DKP - AD u steĉaju plaća Zetagradnji 98.000 evra 

mjeseĉno ako do 1. 03. 2013. godine ne izvrši primopredaju nepokretnosti; - da 

preduzeća „Zetagradnja“ dio kupoprodajne cijene u iznosu od 6,2 miliona evra uopše 

ne plaća sve dok mu se ne oslobodi lokacija i objekti koji su mu prodati, kao i da se 

taj iznos neplaćene cijene umanjuje svakog mjeseca za 98.000 evra poĉev od 1. 03. 

2013. godine pa sve do oslobađanja lokacije; - da je DKP - AD u steĉaju kao 

prodavac svoje imovine prihvatio nevjerovatnu ugovornu klauzulu da snosi troškove 

kamate od 8% na godišnjem nivou na sva kreditna sredstva koja kupac - 

„Zetagradnja“ podigne za isplatu kupoprodajne cijene za imovinu DKP - AD u steĉaju, 

kao i da se kupoprodajna cijena za imovinu DKP - AD u steĉaju umanji za još 

dodatnih 700.000 evra na ime troškova rušenja postojećih objekata; zar nije lako 

zakljuĉiti da ugovaranje prodaje cjelokupne nepokretne imovine DKP - AD u steĉaju 

pod gore navedenim uslovima ne ostavlja ni trunku nade Drţavi i manjinskim 
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akcionarima ovog preduzeća da ono moţe opstati i da će, kako je Planom 

reorganizacije predviđeno, do 2014. godine vratiti svoja dugovanja, a ona samo 

prema Drţavi iznose oko 20 miliona evra; zar takođe nije lako zakljuĉiti da je Plan 

reorganizacije DKP - AD u steĉaju osuđen na propast ĉinjenicom da je prodata 

njegova cjelokupna imovina, kao i da je DKP - AD u steĉaju postao svojevrsni talac 

Odluke Vlade Crne Gore i Odluke Glavnog grada Podgorica o formiranju Novog 

duvanskog kombinata AD Podgorica, posebno sa stanovišta naĉina i dinamike 

realizacije ove, po mnogo ĉemu, fiktivne odluke? 

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

Na osnovu kojeg propisa je uređeno ostvarivanje prava na isplatu „staraĉke 

naknade“ u Crnoj Gori, i na osnovu kojih kriterijuma se ostvaruje to pravo. Koliki je 

broj korisnika tog prava ukupno u Crnoj Gori i po jedinicama lokalne samouprave. 

Koliki je iznos „stranaĉke naknade“ u Crnoj Gori, od kada iznos naknade nije 

povećavan, te da li će Ministarstvo preduzeti mjere za povećanje Budţetskih izdataka 

po tom osnovu?      

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Neven Gošović je komentarisao. 

 

3. Poslanik DţAVID ŠABOVIĆ 

Šta Vlada Crn Gore i Ministartsvo na ĉijem ste ĉelu planira sa „Alpet“ DOO Plav, 

bivši ŠIP „Bor“ AD Plav; drvna industrija u opštini Plav je u drugoj polovini prošlog 

vijeka bila jedna od najznaĉajnijih privrednih grana, a danas je, na ţalost, u beznađu i 

bez izgleda da povrati i dio svog nekadašnjeg znaĉaja. Moţda je privatizacija ovog 

preduzeća loše odrađena, moţda je krivica i na strani sadašnjeg vlasnika, ali teško 

se mirim sa ĉinjenicom da drţava stoji po strani i neće da se ukljuĉi i pomogne, ne 

novom vlasniku i zaposlenima, nego opštini Plav. Naime, i pored ĉinjenice da je veći 

dio šuma u opštini Plav danas u Nacionalnom parku „Prokletije“, smatram da uz 

stalan i kvalitetan nadzor nadleţnih drţavnih organa ima mjesta i za drvnu industriju 

koja bi bila jedna od razvojnih šansi opštini. 

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Dţavid Šabović je komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik dr MILORAD BAKIĆ 

1) Koliko je ugovora o koncesiji Vlada Crne Gore, kao koncedent, zakljuĉila sa 

koncesionarima i kojim za korišćenje šuma i eksploataciju mineralnih sirovina na 

podruĉju opštine Berane u periodu od 01. 01. 2008. godine do dana postavljanja 

ovog pitanja; koliko je u tom periodu bilo oduzetih koncesija, koliko raskinutih 

ugovora, i po kom osnovu, kolika je visina koncesione naknade pojedinaĉno po 

svakom ugovoru, koliki je dio koncesione naknade treba biti uplaćen na raĉun 

Budţeta Opštine Berane u skladu sa zakonom o finansiranju lokalne samouprave, te 

koliko još ima neizmirenih koncesionih naknada od strane koncesionara i kojih, 

drţavi, a koliko Budţet drţave po tom osnovu duguje Opština Berane? 

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a dr Milorad Bakić je komentarisao odgovor. 

2 ) Šta je Vlada Crne Gore preduzela da se nakon masovnog trovanja građana 

pitanje urednog vodosnabdjevanja u Beranama riješi na adekvatan naĉin? 

        Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a dr Milorad Bakić je komentarisao odgovor. 

 

         Ministru kulture: 

 

1. Poslanica ŢANA FILIPOVIĆ 

   Koliko projekata zaštite i oĉuvanja kulturnih dobara je realizovano do oktobra 

tekuće godine prema Programu Ministarstva kulture za 2013. godinu?  

  Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Ţana Filipović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanica LjERKA DRAGIĈEVIĆ 

Što ste uradili i preduzeli za zaštitu kulturno povjesnih spomenika Budve sa 

posebnim naglaskom na bedem Stari grad kao kulturni spomenik?  

        Odgovor traţi i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Ljerka Dragiĉević je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik GENCI NIMANBEGU  

Šta Ministarstvo planira da uradi kako bi riješio problem izazvan nelegalnom 

izgradnjom na lokalitetu Fusha e Topave, tj. objekta u Starom gradu u Ulcinju, koji je 
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objekat kulturne baštine prve kategorije; ovo pitanje sam Vam prvi put postavio u julu 

2011. godine a da se nisu preduzele nikakve mjere na rješavanju ovog problema; Što 

je uradilo Ministarstvo od 2011. godine do danas po ovom pitanju? 

          Odgovor traţi i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

          Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik mr Aleksandar Damjanović. 

 

          Ministru prosvjete: 

      

1. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

   Iz kojih razloga su već duţe vremena potpuno stali svi radovi na završetku 

izgradnje Objekta „1“, na urbanistiĉkoj parceli 12 - Tri fakulteta, koji su trebali biti 

završeni do 16. 02. 2012. godine; koliko iznosi ukupno ugovorena cijena za 

završetak izgradnje ovog objekta i koji su sve radovi ugovoreni sa izvođaĉem radova 

da ih realizuje za tu ugovorenu cijenu, kako je ugovoren naĉin i dinamika plaćanja 

ugovorene cijene za izgradnju objekta, koliki iznos cijene je do sada plaćen izvođaću 

radova i kada, kao i koliko iznosi procijenjena vrijednost do sada izvedenih radova i 

kako i od kojeg subjekta je ona utvrđena? 

        Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Koje ćete mjere sistemske prirode preduzeti kako bi se uveo red u oblasti 

poslovanja Zavoda za udţbenike i nastavna sredstva, te da li ćete inicirati povećanje 

transparentnosti u radu ove institucije? 

       Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica LjERKA DRAGIĈEVIĆ 

Kada će se u školama u Budvi, sa posebnim osvrtom na školu „Stjepan Mitrov 

Ljubiša“ napraviti ormarići za odlaganje knjiga i pribora? 

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Ljerka Dragiĉević je komentarisala odgovor. 
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Ministru nauke: 

 

1. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Kada će biti u potpunosti realizovan projekat nauĉno - tehnološkog parka 

Tehnopolis u Nikšiću? 

Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dala je dr Sanja Vlahović, ministar nauke, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

        Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Institucija Ombudsmana je 16. maja 2013. godine podnijela Vladi Inicijativu za 

donošenje Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o manjinskim pravima i 

slobodama. Inicijativa se jednim dijelom odnosi i na funkcionisanje Fonda za zaštitu i 

ostvarivanje manjinskih prava. Šta je urađeno do sada po Inicijativi i kakve aktivnosti 

Vlada planira da sprovede kada su u pitanju problemi u funkcionisanju Fonda 

posebno imajući u vidu da je Fond već drugi put negativno ocijenjen u izvještaju o 

napretku EK? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

        Śednica je završena 31. oktobra u 16 sati i 25 minuta a nastavljena 20. 

novembra u 15 sati i 35 minuta.  

  

        Predśedavajući Ţeljko Šturanović  je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja 

su za ovu śednicu postavljena Branimiru Gvozdenoviću, ministru odrţivog razvoja i 

turizma. 

 

Ministaru odrţivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanik DţAVID ŠABOVIĆ 

Šta Vlada Crne Gore i Ministartsvo na ĉijem ste ĉelu planira sa hotelom 

„Plavsko jezero“. Privatizovali smo preduzeća koja su bila u društvenoj svojini sa 
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namjerom da investitori, u skladu sa obavezama koje su preuzeli prilikom kupovine, 

uloţe u njih sredstva i uĉine ih ekonomski odrţivim kako bi i investitori i drţava imali 

koristi. Međutim, to, naţalost, nije sluĉaj sa mnogim preduzećima u Crnoj Gori, pa ni 

sa hotelom „Plavsko jezero“. Naime, hotel koji je nekad primao goste sa svih 

meridijana danas je pod hipotekom i zakljuĉanim vratima, a to nešto zaposlenih što 

je ostalo ima samo neizvjesnost i nesigurnost. S tim u vezi, podsjećam Vas da morate 

imati na umu ĉinjenicu da razvoja turizma u opštini Plav, koja je šezdesetih godina 

prošlog vijeka imala više turista nego Budva, nema bez hotela „Plavsko jezero“, a 

rješavanja njegove sudbine, izgleda, nema bez intervencije drţave. 

Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar odrţivog 

razvoja  i turizma, a Dţavid Šabović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

Koji su razlozi kašnjenja davanja saglasnosti na prostorno - plansku 

dokumentaciju u vezi sa prostorno - urbanistiĉkim planom Budve, a zbog ĉega ne 

moţe otpoĉeti realizacija krupnih investicija, odnosno gradnja ozbiljnih projekata 

poput golf - terena na brdu „Spas“ iznad Budve i da li se na taj naĉin šalje loša 

poruka ozbiljnim investitorima da Crna Gora, zbog privatnih interesa nije ozbiljna 

investiciona destinacija, i da u njoj bolje prolaze tzv. „strateški partneri“ bliski 

pojedinim segmentima vlasti, nego ozbiljni domaći i strani investitori? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar odrţivog 

razvoja  i turizma, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik REŠID ADROVIĆ 

Da li planirate da u budţetu za 2014. Godinu, predvidite sredstva za 

rekonstrukciju lokalnog puta Stenice - Petnjica? 

         Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar odrţivog 

razvoja  i turizma, a Rešid Adrović je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

 Da li je u skladu sa Zakonom Rješenje 02. broj: UPI - 1343/2 od 18. 09. 2012. 

godine kojim Agencija donosi rješenje o upisu u registar sakupljaĉa odnosno 

prevoznika otpada D. O. O. RMARKOVIĆ; pod taĉkom 4. ovog rješenja navedeno je da 

će se sakupljene koliĉine navedenog otpada privremeno skladištiti na lokaciji 

Mokrine b.b. Herceg Novi sve do konaĉnog zbrinjavanja (izvoz-prerada). Pomenuta 

lokacija u selu Mokrine nije ni jednim planom na drţavnom ili lokalnom nivou 
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predviđena za skladištenje otpada. Kako je bilo moguće izdati jedno ovakvo rješenje 

koje nije u skladu sa Zakonom i da li će se pokrenuti odgovornost zaposlenih u 

Agenciji za zaštitu ţivotne sredine? 

         Odgovor traţi i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar odrţivog 

razvoja  i turizma, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

Zašto nije izrađena strategija odrţivog razvoja nerazvijenih opština na sjeveru 

Crne Gore i na koji će se naĉin obnovljena opština Petnjica finansirati u narednom 

periodu? 

          Odgovor na poslaniĉko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar odrţivog 

razvoja  i turizma, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

         Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru odrţivog razvoja i 

turizma postavio pitanje i poslanik Srđan Milić ali je opravdano odsutan da pitanje 

postavi i usmeno. 

 

*  *  * 

 

 

          Śednica je završena 20. novembra u 16 sati i 40 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice ĉine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/13-18/3 

    Podgorica, 20. novembar 2013.godine 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 
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